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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„A kulturális terület befizetései" címmel a Házszabály 91 . ~-a alapján kérdést
kívánok benyújtani László Csaba pénzügyminiszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Őr!

Ma már egyre világosabbá válik a közgazdászok számára is, hogy a kultúra
közvetetten és közvetlenül is nagy mértékben hozzájárul egy ország gazdaságának
fejlődéséhez . Szeretném pontosan megismerni, hogy a magyar költségvetéshez
milyen mértékben járulnak hozzá a kulturális területről származó egyéb (áfa és sz)a
nélküli) bevételek .

Kérdezem a Miniszter Urat :

A kulturális terület mennyivel járult hozzá (az áfa és a szja bevételek nélkül) a
központi költségvetés bevételeihez 2002-ben, 2003-ban, és előreláthatólag mekkora
bevétellel számolnak 2004-ben?
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